
P r o t o k ó ł Nr 7/2013

/ posieil/cmia w s p ó l n e g o K o m i s j i Rady G m i n y w Lipnie)
odbytego w dniu 4 września 2013 rok

Obecni na posiedzeniu:

/wg, /ałac/oncj listy obecności/

Ponadto udział wzięli :

1. Pan Andr/ej Lemańczyk Wójt Gmin;
2. Pani Beata Krause Skarbnik Gminy
3. Pan Marcin Kiedrowskl Kierownik Referatu Inwestycji i Gospodarki

Komunalne j

P o r / a t l c k o b r a d :

l. Omówienie materiałów sesyjnyoh.
1. Sprawy bieżące.

Posiedzenie otwor/ył Pan Wojciech Megier - P r/e wodni c żacy Rady Gminy, na
wstępie powitał wszystkich obecnych. Stwierdził na podstawie listy obecności, że
obecnych jest I I Radnych, po czym przedstawi! proponowany porządek obrad
posiedzenia.

Ad,L Omówienie materiałów se^jnych.
Przewodniczący Rady przedstawił następujące projekty- uchwał:
L w sprawie wprowadzenia mian w budżecie gminy na 2013 rok.

Pani Skarbnik - przedstawiła uzasadnienie do proponowanych zmian w budżecie
gminy na 2013 rok.
Przewodniczący Rad> popn»sil o wyjaśnienie następujących spraw;

czego dotyczą wpływ) ze sprzedaży (kwota 21.000.-)?
czego dotyczy zwrot YATL)

czy wpływy z opłaty miejscowej dotyczą wszystkich sołectw?
Pan Marcin Kiedrowski ud/Jelił wy jaśn ień :

wpływy ze sprzedaży dotyczą dz. w Prądzonie, zamiany działek w
Brzeźnie,
pr/edstawil sprawę doi. ,.inoderni/aLJi s ieci des/cznwej*\v Lipnicy,

Pani Skarbnik ud/iel iła wj jaśnień dat. zwrotu podatku VAT i opłaty miejscowej,
Na pOBiedzenlfl dos/edl Roman Reszka i t\m samym obecnych jest 12 radnych,

W daks/.cj dyskusj i gtos zabrali:
1*1111 Wojciech Glcrszcvvski - xwrócit się / /.apytanictn ile jest dzieci w Upiłce.
gdzie ma powstać plac zakiw, w Lipnicy przy szkole tui placu zabaw jest stary
sprzęt.



Pan Olgierd Buczkowski -- poinformował ,że w Upiłce jest ok. 20 dzieci i
miejsce do zabaw jest potrzebne.
Pan Bogdan Trzecinski - st\\ ierdził,że w Osusznic) cez jest polrzebny plac
zabaw, lam jest 28 dzieci i mieszkańcy zwracali się \\ tej sprawie do Wójta,
l * i i Olgierd Buczkow&ki - \\ ^wojej wypowiedzi stuierdzilżc soleciwo Borowy
M3yn jest bardzo rozległe i są lam micHtowo^i lakie jak: Borowy Młyn.
Upiłka h Wierzchocina i inne \v których społeczność też chce żeby coś dla nich
zrobić,
Pan Wojciech Gierszewski - piYypomniał.że również w Prądzonie był obiecany
plac zabaw dlad/ieci,
Pan Gerard Lemanczyk - stwierdził, /e w sołectwie Łąkie tez jest 5
miejscowości i nasza społeczność również by chciała plac zabaw d]a swoich
dzieci.
Wójt Gminy - wyjaśnił, ze u Upiłce ma b\ć ty lko jedno urządzenie zahawowc
dla dzieci.
Pan Roman Kcs/ka - zwrot i) się y zapytaniem, czego dotyczą wydatki ] 3.000 na
płace w GOPS oraz ret i indacJL do remontu sali wie j skie j w Borowym Młynie?
Puni Skarbnik Gminy - u d z i e l i ł a szczegółowych wyjaśnień.
Kndni nie zgłosili innych utta^- i w w y n i k u glo.sowaniii:
7 ,,/a"i 4 „wstrzymujące" projekt uchwały zaopiniowano pozj tylnie,

2. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy finansowej Gminy Lipnicana lata
2013-2031,
Pani Skarbnik udzieliła \v\jJMuen do projektu uchw.nY
Radni nie zgłosili uwag i u wyniku głosowania:
9 „za1*! 3 „wstrzymujące" projekt uchwały zaopiniowano pu/\hrtnie.

3. w sprawie ustalenia herbu, Hagi, (la^ stolikowej, banneru gminy Lipnica oraz
i warunków ich używania.

rjil\ p i : formom a;, że p ł o f j Ł i o . c i n i o i K n a l i i n i i i m )
opinię Komisji Meialdycznoj naszego projektu herbu, wobec c /ego

przystępujemy do jego upalenia .
Radni nie zgłosili u\\ag i vv w j n i k u głosowania:
12M/,a'Xicdnogłośnie) projcki\ uchwaK zaopiniowano pozytywnie.

4. w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości (działki położone w
Brzeźnie Szl.).
Wójt Gminy - wyjaśnił i przedstawił usytuowanie działek podlegających
zamianie
Pan Marcin Kiedrowski - poinformował, że d/iałki /ostały wycenione i bed/ie
dopłata na rzecz Gminy.
Radni nie /głosili innych uwug i w wyniku głosowania:
1l„/n" i l „wstrzymujący" projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie.



5. w sprawie zbycia mienia g-ninnego (dz.nr 339 w obrębie Borzyszkowy).
Wójl Gminy - udzielił wyjaśnień doi. projektu uchwały.
Przewodniczący Rady stwierdził, że sprzedaż odbędzie się w pr/elargu
n i cogra n i e/ony m .
Radni nie zgłosili innych uwag i w wyniku głosowania:
12 „za^projekt uchwały zaopiniowano pozytywni*.1*

6. w sprawie określenia regulaminu udzielania pomoc; materialnej o charakterze
socjalnym dla ue/niów zamieszkałych na terenie Gminy Lipnica.
W dyskusj i do projektu uchlały głos zabrali:
Pani Anna Myszewska - pracownik ds. Oświaty UG poinfortrnowła, że wnioski
o stypendia ^ą składane według staiych zasad i pr/yjccii; lej uehwaty wprowadzi
pewne niejasności dla wnioskodawców. Następnie poprosiła o wycofanie tej
uchwały / por/.ądku obrad.
lłr/ewodmczący Rady -- głosił WNIOSEK o wycofanie tego projektu z
porządku oh rad sesji. Wnioski o etypenia składane są według starych przepisów;
a stypenia pr/jnawane byłyby według nowych, do projektu uchwały są też małe
uwagi.
Radni nie zgłosili innych uw ag i w wyniku głodowania;
9 „/a"i 2 „wstrzymujące*" wniosek w sprawie w y c o f a n i a projektu uchwały z
porządku obrad sesji zaopiniowano pozytywnie.

7. w sprawie zmiany Uchwały Nr X X X I 2 1 4 2(113 w sprawie w n i o s k u o wpisanie
Gminy Lipnica do Rejestru gmin, na kiórych obszanr używane są nazwy w
jeżyku mniejszości,

8. w sprawie zmiany Uclmały Nr XXXI/215-'2013 w sprawie ustalenia
dodatkowych nazw miejscowości \\ gminie Lipnica w języku kaszubskim.
Wójl Gminy poinformował, że byl\ uwagi dot, pisowni paru nazw miejscowości
w języku kaszubskim, otrzymaliśmy z Ministerstwa pismo z prawidłową
pisownią łych na/w,
Radni otrzymali projekty u c h w a l ? pra^ idlową pisownią.
Radni nie zgłosili uwag i w \\ \ n i k u głosowania:
12 „za "(jednogłośni e )proj^ki> uchwał zaopiniowano pozytywnie,

Następnie Pr/£wodnic7ąey Rad\ poinformował, że wszyscy Radni otrzymali (w
ustawowym terminie} informacją o przebiegu wykonania budżetu gminy Lipnica za I
półrocze 2013 roku oraz informację o kształtowaniu si*z Wtslołftnięf

y) gminy Lipnica ni l połwcze 2013 roku, obejmującą przebi&g

P r/e wód n i c; żacy Rady poinformowała żt- \\phndu po/>tywna opinia RIO dot
wykonania budżetu gminy ortiz kształtowaniu się WPI' za I półrocze 2013 r
Radni nie zgłosili uwag do przedstawionych materiałów,



Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, kto jest .,za'n pozytywną opinią dot.
przyjęcia Informacji o przebiciu wykonania hitdżutii gminy Lipnica za I półrocze
2013 roku oraz informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej
gminy Lipnica za i półmcze 2013 rokii, ohejmujticą przebieg realizacji
przedsięwzięć?
W wyniku głosowania: 11 ..za" i l „wstmnujjije}" powyższe Informacje
zaopiniowano pozytywnie.

Ad, 2. Sprawy bieżące.
Przewodniczący Rady przedstawił pisma jakie wpłynęK do do wiadomości Rady:

1. Pani R.W.Ri w sprawie przedłużenia umow\ najmu lokalu socjalnego w
Brzeźnie Szl.
Komisja - opinia pozytywna ( 1 1 „za"1 i l , .wstrzymujący'')

2. Pani W. Si w sprawie kupna działki - Rada Sołecka nie podjęła decyzji.
Komisja-opinia pozytywna ( 7 / a i 5 „wstrzymujący c h1)

3. Pan W.F- w sprawie kupna d z i a ł k i . Opinia Rady Sołeckiej pozytywna.
Komisja -opinia pożyły wna ( 12 „za") przetarg nieograniczony,

4. Pan S.Di w sprawie dzierżą u; gruntu.
Komisja - opinia pozytywna 12 ,.zaT^ dzierżawa w przetargu nieograniczonym.

5. Pani M.Ri - sprawa remontu budynku.
Pan Wojciech Szyca-zwrócił się ^/^pytaniem, kto zapłaciłby za inwentaryzację
tego budynku?
Pan Olgierd Buczkowski-zwróci! się z zapylaniem czy Gminie potrzebny jest
ten budynek?
Pan Roman Reszka - w swojej wypowiedzi stwierdził, że w Brzeźnie budynek
„agronomówki" został sprzedam wbrew woli społeczeństwa, a teraz jest dobrze.
Budynek jest wyremontowany, /adbiiiiy. KasiępnJL- stwierdził, że Wóji powinien
się spotkać z Radą Sołecką i wysłuchać ich argumentów rui ten temat

Przewodniczący Rady -w swojej wypov.kd/i xa proponował, zęby w sprawie tego
budynku (ewentualnej sprzedaży) przygotować projekt uchwały, zaprosić Radę
Sołecką na Komisję wspólną i v\sz;stko szczegółowo przedyskutować ,
Komisja w wyniku głosowania: 10"/a", l 'wstrzymuj^cj" i l „przeciw" przyjęła
powyższą propozycje.

Następnie głos zabrali:
Pan Gerard Lemańczyk - w swojej zwrócił się z zapylaniem, czy można robić nad
jeziorem w Lakiem zadaszenie ponieważ teren prz\ jezior/e został zagospodarowany
ze środków unijnych?



Pan Marcin Kiedrowski - wyjaśnił, że można.

Pan Andrzej Wirkus - zgłosił wniosek \\ sprawie naprawy pomostu na j. Brzezinek,
konstrukcja pomostu uległa zniszczeniu L może dojść do wypadku.

Pan Roman Reszka - porus?yl sprawę „bałaganu11 n i l plaży pr/y Rybakówce w
Borowym Mł, Należy lam posprzątać.

Pan Ikigdan Trzecinski - w s w o j e j wypowiedzi poinformował* że mieszkańcy chcą
aby Ur/ąd Gminy chociaż ra? * tygodniu był czynny do 16-iej,

Pan Olgierd Buczkowski - poparł powyższą wypowiedź, takie głosy są również w
naszym sołectwie.

Pan Roman Rcszka - siwjerd?i], że w/orem innych ur/cdów tak powinno być f urząd
czynny raz w tygodniu dłużej).

Pan Andrzej Wirkus - zwrócił się z ?yp\ianiemł czy już coś wiadomo w sprawie
poczty w Br/eźnie?

Wójt Gminy wyjaśnił, że wystąpiliśmy i pismem i czekamy na odpowiedź.

Pan Kazimier/ Olejnik - porus/} l sprawę „wystawiania" śmieci przez turystów.

Wójt Gminy udziel ił wyjaśnit-ń,

Porządek obrad został omóiuon; i na um Przewodnicząc} Rad) zakońc/yl
posiedzenie.

Protokołowali! PRZEWODNICZĄC
R A D Y C M I N Y

/Emil ia Głóczewska/ W(IJCiech M^i


